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Eladó Családi ház, 144 m2, 250 m2 telek, Eger
87 900 000 Ft ( ~225 599 € )

Adatlap sorszáma: #696900290

Szobák: 6

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Gázkazán

Építés éve: 0

Kilátás: Utcára

Tájolás: Észak-dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Parkolás: Garázsban

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Az Ön kapcsolattartója:

Nagy Zoltán
Területi képviselő

+36 70 302-3106
nagyz7419@gmail.com

Eladásra kínálunk Egerben egy 144 négyzetméteres, 2 szintes, 6 szobás családi

házat a Hajdúhegyen. Az ingatlan frekventált elhelyezkedéséből adódóan

minden elérhető közelségben található, legyen az bevásárlóközpont,

gyógyszertár, iskola, buszmegálló vagy a belváros, ami mindössze 10 perc séta

távolság. Az ingatlan tökéletes választás lehet több gyermekes család részére,

de befektetésnek is kiváló. A ház előtt ingyenes a parkolás, de egy önálló, 20

nm-es garázs is található a belső udvaron, ami külön is megvásárolható 11.9

millió forintért. A ház téglából épült, szigetelt. Több felújításon esett át. 3 éve

lettek cserélve a nyílászárók 3 rétegűre, melyek redőnnyel és szúnyoghálóval is

felszereltek. Ekkor került beépítésre az új kondenzációs kazán is, illetve a födém

kapott még 10 cm kőzetgyapot szigetelést, így rendkívül alacsony rezsi díjjal

fenntartható az épület. Klímára nincs szükség! Ugyanakkor teljesen megújult a

konyha is. Egyedi tölgy konyhabútort építettek be, új gépeket vásároltak, s a

burkolatok is megújultak. A földszinten található egy zuhanyzós fürdőszoba wc-

vel, hálószoba, konyha, s egy hatalmas életteret biztosító nappali. Innen jutunk

ki a nagyméretű fedett teraszra, ahonnan a kb. 100 nm-es kertbe tudunk

kimenni. A felső szinten 4 szoba található, sarokkádas fürdőszoba, külön wc, és

egy nagyméretű tároló helyiség. Nagyon jó elosztású a ház, minden szoba külön

nyílik. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

                                                                                                              Wir bieten

in Eger ein 144 Quadratmeter großes, zweistöckiges 6-Zimmer-Familienhaus in

Hajdúhegy zum Verkauf an. Die Immobilie befindet sich in einer prominenten

Lage, in der Nähe von allem, sei es Einkaufszentrum, Apotheke, Schule,

Bushaltestelle oder das Stadtzentrum, das nur 10 Minuten zu Fuß entfernt ist.

Die Immobilie könnte eine perfekte Wahl für eine Familie mit mehreren Kindern

oder als Investition sein. Vor dem Haus stehen kostenlose Parkplätze zur

Verfügung, aber auch eine freistehende 20 qm große Garage ist im Kaufpreis

enthalten. Das Haus ist aus Ziegeln gebaut, isoliert. Es hat mehrere

Renovierungen hinter sich. Die Fenster wurden vor 3 Jahren durch 3-fach

verglaste Fenster mit Rollläden und Moskitonetzen ersetzt. Gleichzeitig wurde

ein neuer Brennwertkessel installiert, und die Decke wurde mit 10 cm Steinwolle

isoliert, so dass das Gebäude mit sehr geringen Betriebskosten unterhalten

werden kann. Es wird keine Klimaanlage benötigt! Gleichzeitig wurde auch die

Küche komplett erneuert. Es wurden maßgefertigte Küchenmöbel aus Eiche

eingebaut, neue Geräte angeschafft und die Fliesen erneuert. Im Erdgeschoss

gibt es ein Badezimmer mit Dusche und Toilette, ein Schlafzimmer, eine Küche

und ein großes Wohnzimmer. Von hier aus haben Sie Zugang zur großen

überdachten Terrasse mit Zugang zum 100 qm großen Garten. Im Obergeschoss

befinden sich 4 Schlafzimmer, ein Bad mit Eckbadewanne, eine separate Toilette

und ein großer Abstellraum. Das Haus ist sehr gut aufgeteilt, jedes Zimmer hat

einen separaten Eingang. Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere

Informationen und um einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven

Tag!

 

We offer for sale in Eger, a 144 square meters, 2-storey, 6-bedroom family

house on Hajdúhegy. The property is located in a prominent location, close to

everything, be it shopping centre, pharmacy, school, bus stop or the city centre,

which is only 10 minutes walking distance. The property could be a perfect

choice for a family with several children or as an investment. Free parking is

available in front of the house, but a detached 20 sqm garage is also included in

the purchase price. The house is brick built, insulated. It has undergone several

renovations. The windows were replaced 3 years ago with 3 layers of windows

with shutters and mosquito nets. The new condensing boiler was also installed at

the same time, and the slab was insulated with 10 cm of rock wool, so the

building can be maintained with very low overheads. No air conditioning is

needed! At the same time the kitchen has been completely renewed. Custom

oak kitchen furniture has been installed, new appliances have been purchased

and the tiling has been renewed. On the ground floor there is a bathroom with

shower and toilet, a bedroom, a kitchen and a large living room. From here you

have access to the large covered terrace with access to the 100 sqm garden. On

the upper level there are 4 bedrooms, a bathroom with corner bath, a separate

toilet and a large storage room. The house is very well distributed, each room

has a separate entrance. This property is great, right? For more information and

to make an appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please

contact the Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in

the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!

 

 


